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Een korte vergadering deze keer; welke vooral in het teken stond van klimaat en 
duurzaamheid. Maar eerst werd nog een restantje van de vorige vergadering afgehandeld.

Happy hour?
In de  raadsvergadering van 10 december j.l. staakten de stemmen over het amendement  van 
HvL/D66, Dorpsbelang en VVD. Het regeltje dat de "happy hour' verbood in de horeca kon wel uit 
de Algemene Plaatselijke Verordening (APV), aldus deze 3. De stemmen staakten toen op 10 - 10; 
volgens de regels betekent dit een herkansing in de volgende vergadering.
En wat schetst de verbazing: ook dit keer staakten de stemmen door een afwezige CDA-er. En 
volgens diezelfde regels is het voorstel dan verworpen.
Een boze heer Hofman, VVD:  "Straks krijgen we nog regels over bierreclames en gehakt van 
slagers...." sprak hij verontwaardigd. En de gehele VVD-fractie stemde vervolgens tegen de hele 
APV, evenals Hvl/D66. 
 "Onverantwoord", aldus de PvdA. De APV werd uiteindelijk aangenomen met 14 stemmen voor en
6 tegen (VVD en HvL/D66).

Global Goals 
Ook bij de behandeling van de nieuwe
verhouding van de Global Goals werkgroep
ging de VVD in de contramine.
Het Millennium comité  (ingesteld destijds
door de gemeente raad) gaat over in een
zelfstandige stichting, met budgetsubsidie. 
De duurzame doelstellingen blijven bestaan en
vallen binnen het beleid van de gemeente.
Teveel subsidie, vond de VVD; " voelt niet
goed,"  probeerde Wagenaar nog. Alle andere
partijen vonden het echter wèl een goed voorstel, goede besteding, duidelijke status en konden 
instemmen: "trots op wat bereikt is", aldus GroenLinks. Stemverhouding; 16 stemmen voor, 4  
(VVD) stemmen tegen.

Van het gas af
In het onderliggende stuk Warmte etc. stuk staan de mogelijkheden voor Langedijk om van het gas 
af te gaan. Besloten werd tot een haalbaarheidsonderzoek van de verschillende mogelijkheden; dit 
vindt in het komende jaar plaats. Betaalbaarheid is onderdeel, veel is nog onduidelijk. Door 
GroenLinks werd tevens nog  aandacht gevraagd voor de participatie van burgers.

Vijf over twaalf
Wat betreft de situatie van ons klimaat en opwarming van de aarde is het " vijf over twaalf".Alle 
zeilen moeten bijgezet worden. Starten in het klein, lokaal in Langedijk. De overheid kan bijdragen 
door financiële drempels weg te nemen of te verlagen. Samen met de LTO kijken naar aanpak 
stikstofproblematiek en mogelijkheden om biodiversiteit te vergroten. 
Dat is de inhoud van de motie Klimaatmaatregelen en Adaptatie, die de CU, GroenLinks, 
Dorpsbelang en HvL/D66 indienden; in totaal 8 punten: van onderzoek naar groene leges tot 
duurzaamheidslening, van grasbeton tegels naar tegels eruit (steenbreek).
De hoeveelheid punten bracht de VVD aan het duizelen: doorschuiven dan maar naar de 
raadsagenda duurzaamheid? Ook PvdA wilde doorschuiven.
Na schorsing werd door de indieners hierop ingegaan: zij wilden wel meegaan met het voorstel 
doorschuiven naar de werkgroep Duurzaamheid, echter onder de strikte voorwaarde dat als dit 



binnen 2 maanden aan de orde komt er voorwerk is verricht over de mogelijkheden en/of 
onmogelijkheden. Dit zegde wethouder Langendijk toe. Motie werd dus aangehouden.

Naluisteren of kijken? 
Op 31 januari was het helaas nog niet mogelijk de vergadering na te luisteren.
https://bestuur.gemeentelangedijk.nl/Vergaderingen


